
Protokoll fört vid årsmöte med Vippentorpets älgskötselområde på hotell Freden i Knäred 

    2014‐03‐12 

§1.  Ordföranden Roland Lindqvist  öppnade  mötet , valdes Roland Lindqvist till mötesordförande,    

        Leif Andersson till sekreterare  samt  Tommy Johansson och Roger Cronqvist  till att justera 

        dagens protokoll. 

§2.   Justering av röstlängd. OK. 

§3.   Frågan om kallelsen skett på rätt sätt. OK. 

§4.   Fastställande av föredragningslista. Punkt 15 och 17 bytte plats. 

§5.   Styrelsens verksamhets‐ och förvaltningsberättelse  lästes upp och godkändes. 

§6.   Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes. 

§7.   Beslut om fastställande av resultat och balansräkning. Kenneth Persson redogjorde och mötet 

        godkände. 

§8.   Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

§9.   Omvaldes  Roland Lindqvist  till ordförande till nästa älgmöte. 

§ 10.Omvaldes Reine Ragnarsson  och Mikael Forsling till styrelseledamöter för två år och 

        Leif Andersson till styrelsesuppleant för två år. 

§11.Valdes  Jan Erik Derehed  och  Kristoffer Nilsson till revisorer  för ett år och Rolf Johansson till 

        revisorssuppleant för ett år. 

§12.Valdes Bengt Nicklasson,sammankallande, John Erik Derehed  och Joakim Johansson  till 

        valberedning för ett år. 

§13.Anmäldes följande förändringar i areal för älgskötselområdet: Kenneth Persson + 26 ha, 

        Arne Olsson +33 ha  och  Bengt Nicklasson + 31 ha. Förändringarna godkändes. 

§14.Anslutning av nya jaktlag: Christian Lindén 130 ,ha  och Anders Johnsson 266 ha     

        godkändes. 

§15.Praktiskt älgvårdsarbete,älginventeringar och skadeförebyggande åtgärder: 

        Ulf Martinsson redogjorde för av  honom sammanställda avskjutningsstatistiken. 

        En välgjord och gedigen redovisning. 



        Varje jaktlag  måste  rapportera både på älg‐obsen  och viltdata.se, annars har vi ingen nytta  

        av det vid tilldelningen.Ulf uppmanade alla jaktlag att lägga in uppgifterna. 

§16.Regler för överskjutningar: Styrelsen lade ett förslag om att endast bötesbelopp/straffavgift skall 

        erläggas vid överskjutning / felskjutning. Eftersom det är en stadgeändring måste beslutet  tas på 

        två på varandra följande årsmöte. 

       Efter diskussion blev beslutet att vid överskjutning/felskjutning skall straffavgift betalas. Älgen  

       behålls av jaktlaget. Slutgiltligt beslut tas vid ett extra årsmöte i samband med tilldelningsmötet. 

       Då bestäms, om beslutet klubbas, också avgiftsbelopp. 

§17.Förslag om det antal älgar som skall fällas inom älgskötselområdet: Styrelsen fick i uppdrag att  

        arbeta fram ett förslag till tilldelningsmötet. 

§18.Avgifter för täckande av kostnader för administration och åtgärder enl. p 15 beslöts v ara 

        samma som förra verksamhetsåret. 

§19.Övriga frågor: Synpunkter på hemsidan.Årsmöte‐ och tilldelningsmötesprotokoll  kommer  att 

        komma upp på hemsidan, dock ej styrelseprotokollen. Älgkalvutlottningen skall också läggas ut  

        på hemsidan. 

§20.Mötet avslutades. 

Knäred 2014‐03‐13 

 

________________________________________   _______________________________________ 

Roland Lindqvist ordförande                                         Leif Andersson sekreterare 

Justeras: 

 

_____________________________________   __________________________________________ 

Tommy Johansson                                                          Roger Cronqvist 

         

    

 



 


